聯合動態

United News

學生會幹事會選舉進行點票儀式 2/3/2007 Ballot Counting of the Election of UC Student Union Executive Committee



院長馮國培教授、輔導長劉行榕教授及院務主任李雷寶 玲女士擔任學生會幹事會選舉點票嘉賓,與選委會成員 合照留念。

Professor K P Fung, College Head, Professor Alaster Lau, Dean of Students and Mrs Christian Li, College Secretary posed a group photo with Election Committee Members after the Ballot Counting.

聯合書院支持醫學院院隊參與馬拉松 4/3/2007

United College Supported Team of Faculty of Medicine to join Marathon



聯合書院呼籲聯合同學及教職員參與醫學院院隊參與馬拉松,送贈紀念品予參加者,院長馮國培教授當日更親自前往支持打氣。

United College assisted to promote students and staff to join the Faculty of Medicine Team to participate in Marathon. Professor Fung Kwok Pui, College Head, was present to show his support.

午餐講座 —— 健康系列第三講 9/3/2007 Luncheon Talk —— Health Series 3rd Talk

嘉賓講者體育運動科學系王 香生教授主講「運動與體重 控制:謬誤與真相」。

The guest speaker, Professor Stephen Wong, Department of Sports Science and Physical Education, delivered a luncheon talk on "Exercise and Weight Control: Myth and Fact".



聯合書院校友會午間茶聚 3/3/2007

United College Alumni Association Luncheon Talk 講題:丁亥豬年運勢預測

Topic: Fortune Telling in Year of the Pig



校友會會長張煊昌博士(右二)致送 紀念品予資深通勝編撰人蔡興華女士(左二),由校友會理事會主席李 國忠先生(最左)及院長馮國培教授 (最右)陪同。

Dr Thomas H C Cheung, President of Alumni Association (second from right) presenting a souvenir to the guest speaker, Ms Choi Hing Wah

(second from left), accomplished by Mr Simon Lee, Chairman of the Council of Alumni Association (far left) and Professor K P Fung, College Head (far right).

第一屆亞太區健康大學會議 8 - 10/3/2007 1st Asia-Pacific Conference on Healthy Universities



公共衛生學院院長葛菲雪 教授致送紀念品予院長馮 國培教授,以感謝書院贊 助該會議。

Professor Sian Griffiths, Director of the School of Public Health, presenting souvenir to Professor Fung Kwok Pui, College Head as a token of thanks for the College sponsorship for the Conference.

師生共膳計劃 13/3/2007 United College Dinner





院長馮國培教授及輔導長劉行榕教授與參加師生共膳計劃同學言談甚歡。 Professor Fung Kwok Pui, College Head, and Professor Alaster Lau, Dean of Students, enjoyed chatting with UC students.



合共五十多位法律學院及工商管理學院的教職員及同學一同參加本年度第 四次「師生共膳計劃」。

More than 50 staff and students from School of Law and Faculty of Business Administration participated in the fourth College Dinner.